
Vragen van de SP en de VVD over de wegwerkzaamheden rotonde 

Laapershoek. 

 

Vraag VVD 

Zou wethouder Wolthers willen toelichten welke definitie van "Schoolvakantie" 

de mensen bij het HOV project gehanteerd hebben bij het opstellen van de 

planning? De rotonde Utrechtseweg / Gijsbrecht van Amstelstraat is 

afgelopen maandag afgesloten met een verkeerschaos tot gevolg. Volgende 

week maandag, als de schoolvakanties regio noord beginnen, was een beter 

idee geweest. En zo is het ook gecommuniceerd door het HOV project in de 

BVS van 20 juni jongstleden. Of werken er wellicht veel mensen uit het 

zuiden des lands voor het project? Want daar begon de schoolvakantie 

inderdaad afgelopen maandag.... 

 

Met vriendelijke groet, 

Hidde Fennema 

VVD 

 

Vraag SP 

Chaos door afsluiting Rotonde Lapershoek 

Recent, op 8 juli, is begonnen met werkzaamheden aan de 

rotonde  Lapershoek. Sindsdien is het chaos in de achterliggende buurt.  

 

Door de buurt word de gang van zaken rondom de herinrichting van de 

rotonde Utrechtseweg/Gijsbrecht aan staande 8juli betreurd, 

Draagvlak voor het opknappen van de rotonde is er wel, al jaren is er wens 

voor het verbeteren en het veiliger maken voor de rotonde. De buurt draagt 

de verbouwing daarom warm hart toe. 

Echter zijn er betreffende de gang van zaken een aantal punten waar in de 

buurt onzekerheid over is 

Communicatie 

De communicatie naar de omgeving is helaas vrij laat op gang gekomen, 

voor veel buurtbewoners en ondernemers komt het tijdstip van de 

verbouwing erg onverwachts. 

 Participatie 



De buurt betreurt het dat er in het gehele traject van de herontwikkeling van 

de rotonde geen mogelijkheid is geweest voor de buurt op te participeren, en 

dat terwijl juist de gemeente Hilversum veel waarde hecht aan 

buurtparticipatie bij andere projecten binnen zijn gemeentegrenzen. De 

buurt had graag met de gemeente meegedacht over de nieuwe situatie. Ook 

word het betreurd dat er bij de aankondiging van de verbouwing geen schets 

van de nieuwe situatie is vrijgegeven, ook nu, een ruime week na 

aankondiging is er nog steeds geen schets beschikbaar. De buurt voelt zich 

door de gemeente gepasseerd en niet gehoord. 

Vraag: Gaat de gemeente alsnog zorgen voor een het betrekken van 

omwonenden in bijvoorbeeld een participatietraject?  

Tijdelijke situatie 

Ook de tijdelijke verkeerssituatie zorgt bij veel bewoners en ondernemers 

voor onrust. Gevreesd werd dat er ook met de verminderde verkeerdruk in de 

zomervakantie een chaos gaat ontstaan nu het verkeerd via de wijk (schilder 

kwartier) kan doorsluizen naar de Gijsbrecht. Ook is het in de tijdelijke 

situatie erg lastig om vanaf de richting Utrecht in de buurt te komen. 

De gevreesde chaos is gekomen. Er zijn ideeën om het ea aan te pakken. 

Voorgesteld word om de in de tijdelijke situatie voorgestelde 

eenrichtingsverkeer in de Frans Halslaan om te draaien in en de richting van 

de Utrechtseweg te laten lopen, zo kan er via de Hollandselaan/Frans 

Halslaan een rondje worden gereden voor bestemmingsverkeer. En zo word 

voorkomen dat er sluipverkeer plaatsvind via de woonwijk en er zo een 

verkeerschaos ontstaat. 

Ook is er een voorstel om na de zomerperiode, en dus na de verbouwing van 

de rotonde het eenrichtingsverkeer in deze straten (tijdelijk) te handhaven als 

proef met betrekking van de verkeersstromen rondom de vele scholen in de 

buurt. 

Een andere maatregel in de tijdelijke situatie, het tijdelijk instellen van 

tweerichtingsverkeer op de Lapersweg stuit ook op twijfel, bij de huidige 

verkeerssituatie gaat het al te vaak bijna mis bij het spoor bij station 

sportpark, omdat het voor veel bedrijven en bewoners de enige mogelijke 



aanvoer route is word deze maatregel geaccepteerd, wel word er de 

gemeente gevraagd goed te kijken naar de verkeerssituatie rondom station 

sportpark, en zo nodig voorzorgsmaatregelen te nemen. 

Vraag: Wil het college zo snel als mogelijk met buurtbewoners in gesprek om 

(tijdelijke) oplossingsrichtingen te bespreken?  

 

Met vriendelijke groet, 

Fractie SP 

Bianca en Pierre  
 


